

Labo TRIANGLE - UMR 5206 (ENS-Lyon)



ENS de Lyon site Descartes
Bat D4 (recherche), 2ème étage
69342 LYON Cedex 7
France
Telephone:
Fax:
Site: <http://triangle.ens-lyon.fr/>

Category:	Research and training centre
Activities:	Training, finance - economie - assurance
Markets:	Multi-markets
Region:	Auvergne-rhône-alpes
Participant since:	2015

Recherche et Formation en sciences politique, économie

Le laboratoire Triangle est une UMR pluridisciplinaire, regroupant plus d'une centaine d'enseignants-chercheurs, 12 chercheurs CNRS (C.R. et D.R.), 29 enseignants-chercheurs associés, 114 doctorants ayant des compétences diverses (diverses disciplines : science politique, philosophie politique, histoire de la pensée politique et de la pensée économique , diverses aires linguistiques : France, Italie, Russie, monde arabe, mondes anglo-américains et latino-américains).

The Triangle laboratory is a multidisciplinary joint research unit (UMR), bringing together more than a hundred teacher-researchers, 12 CNRS researchers (C.R. and D.R.), 29 associate teacher-researchers, and 114 doctoral students with a wide range of skills (various disciplines: political science, political philosophy, history of political and economic thought, various linguistic areas: France, Italy, Russia, the Arab world, the Anglo-American and Latin American worlds).